

法銀巴黎證券投資顧問股份有限公司 函

地址：110 台北市信義路五段 7 號 71 樓之 1

電話：(02)7718-8188

受文者：如行文單位

發文日期：中華民國 113 年 03 月 25 日

發文字號：法巴顧字第 1130032 號

速別：

密等及解密條件或保密期限：普通

附件：如後附

主旨：謹通知法巴基金公司(BNP Paribas Funds, SICAV)訂於 2024 年 4 月 25 日下午三點假法國巴黎資產管理盧森堡公司於 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg 之辦公地址舉行年度股東常會；及後收級別基金費用聲明書更新相關事項，詳如說明，請查照。

說明：

- 一. 依據境外基金管理辦法第 45 條辦理。
- 二. 該年度股東常會就以下提案進行討論及表決：
 - 1)呈報董事會及本公司簽證會計師之 2023 年度報告；
 - 2)通過財務期間截至 2023 年 12 月 31 日為止之財務報告及盈餘分配案；
 - 3)解除現任董事責任之委任；
 - 4)依法令之相關人員指派：
 - a)委任以下人員為董事，授權時間為一年，直至下一屆年度股東常會舉行：Pierre MOULIN, Marnix ARICKX, Marianne HUVÉ-ALLARD, Giorgia d'ANNA, François ROUX, Cécile du Merle, Emmanuel COLLINET DE LA SALLE, Philippe DITISHEIM, Georgina WILTON.
 - b)任命 PwC 擔任 SICAV 稽核，至下屆年度股東大會。
- 三. 檢附中英文開會通知及代表委任書，請查照。
- 四. 法巴基金後收級別費用結構聲明書將於 2024 年 3 月 28 日更新，並上傳境

外基金觀測站。

正本：永豐商業銀行股份有限公司(理財信託處)、台灣中小企業銀行、彰化商業銀行、兆豐國際商業銀行、華泰商業銀行、台北富邦商業銀行股份有限公司、華南商業銀行股份有限公司、渣打國際商業銀行股份有限公司、玉山商業銀行股份有限公司、凱基銀行、陽信商業銀行、台新國際商業銀行、星展(台灣)商業銀行股份有限公司、中國信託商業銀行、第一商業銀行股份有限公司、遠東國際商業銀行、台灣土地銀行、合作金庫商業銀行股份有限公司、聯邦商業銀行股份有限公司、安泰商業銀行股份有限公司、國泰世華商業銀行股份有限公司、元大商業銀行股份有限公司、台灣新光商業銀行股份有限公司、京城商業銀行股份有限公司、台中商業銀行股份有限公司、群益金鼎證券股份有限公司、上海商業儲蓄銀行、三信商業銀行股份有限公司、法商法國巴黎銀行台北分行、復華證券投資信託股份有限公司、國泰證券投資信託股份有限公司、群益證券投資信託股份有限公司、富邦綜合證券股份有限公司、永豐金證券股份有限公司、萬寶證券投資顧問股份有限公司、中租證券投資顧問股份有限公司、安聯人壽保險股份有限公司、高雄銀行股份有限公司(信託部)、台灣人壽保險股份有限公司、統一證券股份有限公司、凱基證券股份有限公司、元富證券股份有限公司、國票綜合證券股份有限公司、元大證券股份有限公司、第一金人壽保險股份有限公司、康和證券股份有限公司、法商法國巴黎人壽保險股份有限公司台灣分公司、富邦人壽保險股份有限公司、柏瑞證券投資信託股份有限公司、臺灣銀行、板信商業銀行、匯豐(台灣)商業銀行股份有限公司、合庫人壽保險股份有限公司、兆豐證券股份有限公司、全球人壽保險股份有限公司、合作金庫證券投資信託股份有限公司、合作金庫人壽保險股份有限公司、元大證券投資信託股份有限公司、安達國際人壽保險股份有限公司、安聯證券投資信託股份有限公司、鉅亨證券投資顧問股份有限公司、中國信託證券投資信託股份有限公司、富盛證券投資顧問股份有限公司、基富通證券股份有限公司、富達證券投資信託股份有限公司、台新證券投資信託股份有限公司、國泰綜合證券股份有限公司、富蘭克林華美證券投資信託股份有限公司、凱基投信股份有限公司、公務人員退休撫卹基金管理局、華南產物保險股份有限公司、南山人壽保險股份有限公司、台新人壽保險股份有限公司、台灣人壽保險股份有限公司、國泰人壽保險股份有限公司、明台產物保險股份有限公司

總經理 陳能耀

法巴基金

Luxembourg SICAV - UCITS class
Registered office: 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg
Luxembourg Trade and Companies Register No. B 33 363

2024 年 3 月 27 日 · 盧森堡

敬愛的股東，

特此通知您參與：

年度股東常會

年度股東常會將於 2024 年 4 月 25 日下午三點假法國巴黎資產管理盧森堡公司於 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg 之辦公地址舉行；決議以下歷程：

議程：

- 1) 呈報董事會及本公司簽證會計師之 2023 年度報告；
- 2) 通過財務期間截至 2023 年 12 月 31 日為止之財務報告及盈餘分配案；
- 3) 解除現任董事責任之委任；
- 4) 依法令之相關人員指派：
 - a) 委任以下人員為董事，授權時間為一年，直至下一屆年度股東常會舉行： Pierre MOULIN, Marnix ARICKX, Marianne HUYE-ALLARD, Giorgia d'ANNA, François ROUX, Cécile du Merle, Emmanuel COLLINET DE LA SALLE, Philippe DITISHEIM, Georgina WILTON.
 - b) 任命 PricewaterhouseCoopers 擔任公司簽證會計師，至下屆年度股東常會。

本會議不論所代表出席股數之多少，將採用單純的多數制表決通過決議。決議票不包含那些沒有參與投票、棄權或投空白票或者無效的股東投票。每一股無論其價值多寡，皆享有一票表決權。零股則無表決權。

股東如希望參加或指定代表參加年度股東常會，請出示有效之身份證明文件並且務必於開會前五個盧森堡工作日通知是否參加開會之意願。

若您無法參加會議，可以委任書參與投票決議，請於開會前五個工作日填妥並簽署附件年度股東常會代表委任書後寄至以下地址：BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10 rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg.

財務報告、稽核報告及管理報告，可在公司註冊地址取得。股東可要求提供上述文件之影本，必須將其需求寄至以下地址：BNP Paribas Asset Management Luxembourg, 10 rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg，或是以下電郵地址：AMLU.FSLEGAL@bnpparibas.com。

董事會

BNP Paribas Funds

Luxembourg SICAV - UCITS class

Registered office: 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg

Luxembourg Trade and Companies Register No. B 33 363

VAT Number : LU22943885

(the "Company")

CONVENING NOTICE STATUTORY GENERAL MEETING

The Statutory General Meeting of the Company will be held on April 25, 2024 at 3.00 p.m. CET, at the offices of BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, to deliberate on the following agenda :

- 1) Presentation of the reports of the Board of Directors and of the auditor for the financial period closed as at December 31, 2023;
- 2) Approval of the annual accounts for the financial period closed as at December 31, 2023 and allocation of the results;
- 3) Discharge to the Directors for the exercise of their mandates;
- 4) Statutory appointments :
 - a) Appointment of the following Directors: Pierre MOULIN, Marnix ARICKX, Marianne HUVE-ALLARD, Giorgia d'ANNA, François ROUX, Cécile du MERLE, Emmanuel COLLINET DE LA SALLE, Philippe DITISHEIM and Georgina WILTON. These mandates will be exercised for one year, until the next annual general meeting.
 - b) Appointment of PricewaterhouseCoopers, Société coopérative, 2 rue Gerhard Mercator, B.P. 1443, L-1014 Luxembourg, as auditor of the Company until the next annual general meeting.

The Meeting will validly deliberate regardless of the portion of capital of the Company represented, and the decisions will be taken by a simple majority of the votes cast. Votes cast shall not include those attached to shares for which the shareholder did not take part in the voting, abstained, or cast a blank or void vote. Every share, irrespective of its unit value, gives the right to one vote. Fractional shares shall have no voting right.

Shareholders wishing to participate and/or be represented at the Meeting are admitted upon proof of their identity and share-blocking certificate. Their intention to participate and/or be represented shall be known at least five Luxembourg business days before the Meeting.

Shareholders who cannot attend the Statutory General Meeting may vote by proxy or be represented at the Statutory General Meeting. A proxy form is available upon request at the registered office of the Company and must be returning at least five Luxembourg business days before the Statutory General Meeting duly filled and signed.

Annual accounts, as well as the report of the Auditor and the management report are available at the registered office of the Company. Shareholders may request a copy of these documents. Such request shall be sent by post at the following address : BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg – or by email to AMLU.FSLEGAL@bnpparibas.com.

The Board of Directors

BNP Paribas Funds

Luxembourg SICAV - UCITS class
Registered office: 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg
Luxembourg Trade and Companies Register No. B 33 363
VAT Number : LU22943885

(the "Company")

Luxembourg, March 27th, 2024

Dear Shareholder,

You are hereby convened to attend the :

STATUTORY GENERAL MEETING

Which will be held on April 25, 2024 at 3.00 p.m. CET, at the offices of BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg, Grand Duchy of Luxembourg, to deliberate on the following agenda :

AGENDA:

- 1) Presentation of the reports of the Board of Directors and of the auditor for the financial period closed as at December 31, 2023;
- 2) Approval of the annual accounts for the financial period closed as at December 31, 2023 and allocation of the results;
- 3) Discharge to the Directors for the exercise of their mandates;
- 4) Statutory appointments :
 - a) Appointment of the following Directors : Pierre MOULIN, Marnix ARICKX, Marianne HUVE-ALLARD, Giorgia d'ANNA, François ROUX, Cécile du MERLE, Emmanuel COLLINET DE LA SALLE, Philippe DITISHEIM and Georgina WILTON. These mandates will be exercised for one year, until the next annual general meeting.
 - b) Appointment of PricewaterhouseCoopers, Société coopérative, 2 rue Gerhard Mercator, B.P. 1443, L-1014 Luxembourg, as auditor of the Company until the next annual general meeting.

The Meeting will validly deliberate regardless of the portion of capital of the Company represented, and the decisions will be taken by a simple majority of the votes cast. Votes cast shall not include those attached to shares for which the shareholder did not take part in the voting, abstained, or cast a blank or void vote. Every share, irrespective of its unit value, gives the right to one vote. Fractional shares shall have no voting right.

Shareholders wishing to participate and/or be represented at the Statutory General Meeting are admitted upon proof of their identity and share-blocking certificate. Their intention to participate and/or be represented shall be known at least five Luxembourg business days before the Statutory General Meeting. If you cannot attend the Statutory General Meeting, you may vote by proxy or be represented at the Statutory General Meeting by returning the duly filled and signed attached proxy by post (attn : BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10 rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg) at least five Luxembourg business days before the Statutory General Meeting.

Annual accounts, as well as the report of the Auditor and the management report are available at the registered office of the Company. Shareholders may request a copy of these documents. Such request shall be sent by post at the following address: BNP PARIBAS ASSET MANAGEMENT Luxembourg, 10, rue Edward Steichen, L- 2540 Luxembourg – or by email to AMLU.FSLEGAL@bnpparibas.com.

Yours truly,

THE BOARD OF DIRECTORS